
 
 

 

Protokoll LK Möte 2020-06-17 - ÅSF Längdskidor 

Protokoll fört vid Ångermanlands längdkommittés möte onsdag den 17:e juni, mötet hölls via 

onlinetjänsten ”Teams”. 

 

Närvarande 

Jens Boveng (sammankallande), Susanne Lindehall, Anna Mannelqvist, Anders Näslund, Lars-Ola Forsgren, 

Lars Karlsson, Mia Karlsson 

Dagordning / Punkter 

1. Öppnande av möte 

Jens började med att hälsa alla deltagare välkomna till dagens LK-möte. 

 

2. Val av sekreterare  

Att föra anteckningar över mötets punkter utsågs Susanne Lindehall. 

 

3. Val av protokolljusterare 

Att justera mötets protokoll utsågs Mia Karlsson. 

 

4. Tävlingsprogram för Ångermanland säsongen 2020/21 

SSF vill sammanköra DM för alla distrikt under vecka 2. Man vill på detta sätt se till att behålla åkare 

inom distriktet så att ingen annan tävling går då. 

2 tävlingar kommer läggas in för Sollefteå Skidor, 16/1 körs Remslespelen och en sprintstafett. 

 

5. Förslag på datum för Sprintcupen Ångermanland 2020/2021 

Ett förslag är att finalstafetten kommer köras vecka 11. 

Bondsjöhöjden ser över om de kan köra denna. Vårby tackar nej eftersom de har kört Volkswagen cup 

veckan innan. 
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6. Fastställa datum för skidting 

Jens tar fram förslag på skidting under augusti. Återkommer med datum. 

 

7. Utvärdering av Folksam samt Volkswagen Ungdomscup för säsongen 2019/20 

 

Volkswagen Ungdomscup (Lars-Olov Forsgren ansvarig)  

Rehns BK arrangerade och det var ett bra evenemang.  

ÅSF kom på en 10:e plats resultatmässigt. 

 

2 manliga och 2 kvinnliga ledare fungerade bra.  

5 vallare deltog och 25 deltagare var lämpligt. En vallare ska kunna ta 3-4 deltagare för fri stil. 

 

Inför nästa  år behöver vi en ny ansvarig då Lars-Olov Forsgren vill kliva av denna rollen.  

LK ställer frågan till klubbar som tidigare haft ledare.  

 

Folksam (Daniel Norenius, ansvarig)  

En väldigt lyckad tävling i Järpen. En utvärdering har skickats ut till deltagarna och allmänna åsikten 

är att det blev väldigt bra. 

 

Ett policydokument kommer diskuteras vid skidtinget gällande hur laguttagning till stafetter skall 

göras. LK ser över ett förlag till punkter hur detta skulle kunna se ut. 

 

 

8. LK har tilldelats uppgift att föreslå ledamot till ÅSF Valberedning innan 2019-12-31 

Deltagare inom LK ser över möjligheten till ny lämplig ledamot. 

 

 

9. Övriga frågor 

Peter Höglund har tackat för sig inom LK efter många års deltagande. 

En påminnelse från Anna Norman på SSF har gjorts till att skicka ledare till utbildarutbildning som 

kommer hållas i höst. LK ger i uppdrag till klubbarna att ställa frågan. 

 

 

10. Avslutande av möte 

Nytt datum för nästa möte kommer Jens skicka ut om. 

 

Förfrågningar och viktig information till föreningarna 

• LK ber föreningarna återkomma med förslag på namn som kan ta ansvarigrollen för Volkswagen cup. 

Återkoppla till någon inom LK. 

• LK ber föreningarna lyssna in om någon är intresserad av att gå en utbildarutbildning inom SSF under 

hösten 2020. Utskick från SSF och Anna Norman görs från ÅSF till alla klubbar. 
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Protokollförare 

Susanne Lindehall 

 

Mia Karlsson 

Justerare  

  

 


